N TARIFFS AND RADE

ENERAL AGREEMENT ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

RESTRICTED

IC/SR.40/Corr.2* 20 August 1958

Limited Distribution

Intersessional Committee

SUMMARY RECORD OF THE MEETINGS

Held at the Palais des Nations, Geneva, on 9 and 10 July 1958

Corrigendum

Page 5

Delete the penultimate sentence of the revised fifth paragraph (IC/SR.40/Corr.1) and substitute:

"The representative of the United States stated that on the basis of preliminary figures his Government believed that the United Kingdom, the Netherlands and Japan had an interest in the trade involved, but that determination of a 'principal supplying interest' and 'substantial supplying interest' must await further examination by the United States of the trade involved."

COMPTE RENDU DES REUNIONS

tenues au Palais des Nations, à Genève, les 9 et 10 juillet 1958

Corrigendum

Page 6

L'avant-dernière phrase du premier paragraphe doit se lire:

"Le représentant des Etats-Unis déclare que, sur le vu des statistiques préliminaires, son gouvernement estime que le Royaume-Uni, les Pays-Bas et le Japon ont un intérêt dans le commerce en cause, mais la question de savoir s'il y a 'intérêt comme principal fournisseur' ou 'intérêt substantiel' de fournisseur, ne pourra être tranchée qu'après nouvel examen, par les Etats-Unis, dudit commerce"; le gouvernement de ce pays croit savoir que le type de chaussures dont il s'agit" ... (le reste du paragraphe est inchangé).

^{*} Le document IC/SR.40/Corr.l n'existe qu'en anglais.